
 

 

 

Protokół z zebrania Zarządu Polskiego Związku Szachowego 

31 maja 2025 r. (sobota), godz. 20.00, w siedzibie Związku ul. Marszałkowska 84/92 

 

Uczestnicy zebrania:  

1. Radosław Jedynak – Prezes  

2. Artur Jakubiec - Wiceprezes Zarządu 

3. Paweł Zaskalski - Wiceprezes Zarządu 

4. Szymon Pieczewski – Wiceprezes Zarządu 

5. Anna Mrozińska - Członek Zarządu 

6. Aleksander Sokólski - Skarbnik 

7. Jarosław Wiśniewski – Członek Zarządu 

8. Kamil Zapałowski – Członek Zarządu 

9. Joanna Majdan-Gajewska – Członek Zarządu 

10. Piotr Klukiewicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

11. Waldemar Dudziński – Członek Komisji Rewizyjnej 

12-13. Maciej Cybulski, Kamila Urbańska – zaproszeni goście 
 

Protokolant – Radosław Jedynak 
 

Agenda zebrania 

1. Powitanie. 

2. Stwierdzenie ważności posiedzenia i zdolności do podejmowania uchwał. 

3. Informacje o uchwałach podjętych drogą elektroniczną (R. Jedynak). 

4. Ocena przeprowadzonych Indywidualnych Mistrzostw Polski w Krakowie (R. Jedynak) 

5. Stan przygotowań do organizacji Ekstraligi Seniorów – Paweł Zaskalski 

6. Propozycje zmian w przepisach i regulamin lig drużynowych. 

7. Działalność Świętokrzyskiego Związku Szachowego – stan obecny, dyskusja nad rozwiązaniem 

problemu. 

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie obrad. 

 



Przebieg obrad 

1. Powitanie.  

O godzinie 20.00 zebranie otworzył Prezes Radosław Jedynak który powitał zebranych  

i rozpoczął obrady w charakterze przewodniczącego. Nikt nie zgłosił uwag do agendy i 

zaproponowanych punktów porządku obrad, w związku z czym zostały one zatwierdzone przez 

uczestników. 

2. Stwierdzenie ważności zebrania i zdolności do podejmowania uchwał.  

Przewodniczący stwierdził, że obecnych jest 9 członków Zarządu, uznał zebranie za prawidłowo 

zwołane i zdolne do podejmowania uchwał. Poinformował, że obrady będą nagrywane i 

protokołowane. 

3. Uchwały podjęte drogą elektroniczną. 

Radosław Jedynak zaproponował uczestnikom zapoznanie się z listą uchwał podjętych drogą 

elektroniczną. Członkowie zarządu zapoznali się z treścią uchwał. Nikt nie wniósł zastrzeżeń i nie 

przedstawił uwag do wspomnianej wyżej listy uchwał. Następnie obecni członkowie Zarządu 

zatwierdzili jednogłośnie listę uchwał przyjętych drogą elektroniczną przez aklamację. 

4. Ocena przeprowadzonych Indywidualnych Mistrzostw Polski w Krakowie (R. Jedynak) 

Mistrzostwa Polski w Szachach, które odbyły się na Zamku Wawelskim w Krakowie, okazały się 

wyjątkowym sukcesem zarówno pod względem organizacyjnym, jak i sportowym. Historyczna sceneria 

Wawelu nadała turniejowi niepowtarzalny klimat, który zachwycił zawodników, sponsorów oraz 

zaproszonych gości. Wysoki poziom rywalizacji, doskonała oprawa medialna oraz profesjonalne 

przygotowanie techniczne sprawiły, że wydarzenie zebrało bardzo pozytywne recenzje z wielu stron. 

Sponsorzy wyrazili pełne zadowolenie z przebiegu turnieju i deklarują dalsze wsparcie, a zawodnicy 

chwalili komfort gry i atmosferę panującą podczas całych zawodów. Już teraz trwają rozmowy na temat 

przyszłorocznej edycji, która – według zapowiedzi organizatorów – ma być jeszcze lepsza. Wszystko 

wskazuje na to, że Mistrzostwa Polski na Wawelu mogą na stałe wpisać się w kalendarz prestiżowych 

wydarzeń szachowych w Polsce. 

5. Stan przygotowań do organizacji Ekstraligi Seniorów – Paweł Zaskalski  

Przygotowania do tegorocznej Ekstraligi Seniorów w Szachach dobiegły końca – wszystko jest 

gotowe na przyjęcie zawodników, sędziów oraz gości. Paweł Zaskalski, koordynator organizacyjny 

wydarzenia, zapewnia, że turniej odbędzie się w doskonałych warunkach zarówno pod względem 

sportowym, jak i logistycznym. Obiekt w Chotowej, w którym rozegrany zostanie turniej, spełnia 

wszystkie wymogi Polskiego Związku Szachowego i zapewnia komfortowe warunki zarówno do gry, jak 

i odpoczynku.  

P. Zaskalski zwrócił uwagę, że zdarzają się krytykujący, którzy nie potrafią prawidłowo załatwić 

nawet najprostszych spraw, jak zgłoszenie do Ekstraligi w terminie. W czasie turnieju będą zapewnione 

kamerki do oglądania zawodników, które zostaną przekazane niektórym chętnym spełniającym 

odpowiednie kryteria. 

6. Propozycje zmian w przepisach i regulamin lig drużynowych. 

W ożywionej dyskusji złożono kilka konkretnych wniosków. Ciągle proponowane jest stworzenie 

jednego dużego zbioru przepisów, który byłby adekwatny do wszystkich rozgrywek w kraju, tak jak to 

ma miejsce za granicą. Powstają jednak problemy, gdyż różne rozgrywki potrafią znacząco różnić się od 



siebie. Artur Jakubiec zaproponował podniesienie wymogu rankingu, który uprawnia do gry w II Lidze 

Juniorów bez kwalifikacji z poziomu 1700 do 1800 z uwagi na ogólne podniesienie rankingów FIDE. 

Zarząd skupił się na analizie wielu przepisów, które muszą być w tym roku zmienione z uwagi na 

zmieniające się przepisy rankingowe na świecie. 

7.  Sytuacja w Świętokrzyskim Związku Szachowym. 

Prezes poinformował członków zarządu o niedopuszczalnej sytuacji, w której działający na licencji 

PZSzach związek świętokrzyski nie aktualizował KRS od 15 lat. W tym czasie na pewno dochodziło do 

zmian w zarządzie, zmian prezesów, gdyż różne osoby występowały w imieniu ŚZSzach. Obecnie 

prezesem tytułuje się Marta Orłowska, twierdząc że została wybrana w wyborach w 2022 roku, tj. 3 lata 

temu. W KRS od 15 lat jako prezes widnieje zupełnie inna osoba. 

Zarząd postanowił niezwłocznie wezwać p. Martę Orłowską do złożenia szczegółowych wyjaśnień 

w tej sprawie od czego będą zależeć dalsze kroki w tej sprawie. 

8. Powołanie Komisji ds. Obchodów 100-lecia PZSzach. 

W kwietniu 2026 roku obchodzony będzie jubileusz związku i uznano, że należy rozpocząć 

przygotowania do właściwego uczczenia stulecia. W obchodach powinny wziąć wszystkie wojewódzkie 

związki szachowe. Na czele komisji stanął Maciej Cybulski, któremu dano wolną rękę w dobrze 

pozostałych osób. 

9. Zakończenie obrad 

Przewodniczący Zebrania powiedział, że został wyczerpany porządek obrad, podziękował obecnym 

za udział w zebraniu  i o godz. 22:00 zakończył zebranie.  

 

Przewodniczący Zebrania 

/-/ 

Radosław Jedynak 

 

 


